

Resum reunió de la comissió artística de Dansa Metropolitana del 18 10 2021, assisteixen Esteve Carames, Cesc Casadesus, J. Lluís Marcè, Jordi Agelet, Núria Vidal, Gerald Fannon, Penelope Cañizares, Carles Cugat, Núria Marmol, Laura Llamazares, Sandra Arosa, Salut Tarruell, Mireia Llunell i Pia Mazuela.

El conveni entre municipis i Diputació se signarà tan aviat com sigui possible, a l'espera d'alguns municipis.

Granollers i Sabadell assisteixen per presentar les seves propostes per Dansa Metropolitana com observadores de la reunió.

Actualment hi ha previstes 11 coproduccions.

S'està acabant de tancar el programa dels teatres de cadascuna de les ciutats i el calendari de l'espectacle itinerant.

Quant a les peces per a espais no convencionals (Museus, centres cívics, fàbriques i patrimoni) i pel projecte Confluències (parcs, places i altres espais), els municipis les triaran en un termini de 2-3 setmanes, del llistat preseleccionat per la subcomissió encarregada, de les propostes artístiques arribades a la bústia que es va tancar el juny.

Es treballa en la proposta de projectes educatius, i també en una proposta de projecte comunitari.

Es recorda que ha canviat el logotip i el nom de l'esdeveniment i ara es diu "dansa metropolitana."

La següent reunió de la comissió es convocarà a mitjans de gener de 2022.

Resumen reunión de la comisión artística de Dansa Metropolitana del 18 10 2021, asisten Esteve Carames, Cesc Casadesus, J. Lluís Marcè, Jordi Agelet, Núria Vidal, Gerald Fannon, Penelope Cañizares, Carles Cugat, Núria Marmol, Laura Llamazares, Sandra Arosa, Salut Tarruell, Mireia Llunell y Pia Mazuela.

El convenio entre municipios y Diputación se firmará tan pronto como sea posible, a la espera de algunos municipios.

Granollers y Sabadell asisten para presentar sus propuestas para Dansa Metropolitana como observadoras de la reunión.

Actualmente hay previstas 11 coproducciones.

Se está terminando de cerrar el programa de los teatros de cada una de las ciudades y el calendario del espectáculo itinerante.

En cuanto a las piezas para espacios no convencionales (Museos, centros cívicos, fábricas y patrimonio) y por el proyecto Confluències (parques, plazas y otros espacios), los municipios las elegirán en un plazo de 2-3 semanas, del listado preseleccionado por la subcomisión encargada, de las propuestas artísticas llegadas en el buzón que se cerró en junio.

Se trabaja en la propuesta de proyectos educativos, y también en una propuesta de proyecto comunitario.

Se recuerda que ha cambiado el logotipo y el nombre del evento y ahora se llama "dansa metropolitana."

La siguiente reunión de la comisión se convocará a mediados de enero de 2022.